

卫理公会以萨迦守望者 22-28/8/2024

八月第四个星期的祷告事项

1. 世界

【a】全球核武的威胁大增，为着国与国之间的关系不恶化祷告。为拥有核武国家提名祷告。

<https://shorturl.at/207aj>

【b】为以巴双方能达成停火协议祷告，为受伤、恐惧、伤痛，及困苦中的人民祷告。

<https://shorturl.at/HCqU0>

2. 国家

【a】为我国政府打击欺诈活动的努力，感谢上帝。也为国民对欺诈活动的警惕祷告。

<https://shorturl.at/lhW7Q>

【b】为我国反贪污的进步祷告，为政府有效实施针对贪污的法令祷告。

<https://shorturl.at/MxRUY>

3. 教会

【a】很多年轻一代信徒外流，到国外工作及定居。为他们继续过着正常的基督徒生活祷告。

【b】为教会专注于履行大使命祷告，爱主所爱，领人归主。

4. 家庭

【a】为父母负起属灵督导的责任祷告，帮助儿女培养读经和祷告的生活。

【b】为基督徒孩子们有稳固的信仰根基祷告，在校园有好见证，不跟随歪风。

The Methodist Issachar Watcher 22-28/8/2024

Prayer Items for 4th week of August

1. World

【a】 The threat of nuclear weapons is increasing around the world. Pray that the relationship between nations will not deteriorate. Pray for countries that possess nuclear weapons.

<https://shorturl.at/bJEUg>

【b】 Pray for the ceasefire agreement between Israel and Palestine, and pray for the people who are injured, fearful, hurt, and suffering in the war.

<https://rb.gy/x3alw0>

2. Nation

【a】 Thank God for our government's efforts to combat fraud. Pray for our citizens to be more vigilant against fraud.

<https://shorturl.at/fsedl>

【b】 Pray for progress in the fight against corruption in our country, and for the government to effectively implement laws against corruption.

<https://shorturl.at/vF1ND>

3. Church

【a】 Many young believers have left the country to work and settle abroad. Pray for them to continue to live a normal Christian life.

【b】 Pray for the church to focus on fulfilling the Great Commission, saving souls and leading people to the Lord.

4. Family

【a】 Pray for parents to take on the responsibility of spiritual supervision and help their children develop a life of reading the Bible and praying.

【b】 Pray for Christian children to have a solid foundation of faith, have a good testimony on campus, and not influenced by bad trends.

Pengawal Isakhar Methodist 22-28/8/2024

Doa minggu keempat Ogos

1. Dunia

【a】 Ancaman senjata nuklear di seluruh dunia telah meningkat dengan ketara. Doakan hubungan antara negara tidak merosot, berdoa terutamanya untuk negara yang mempunyai senjata nuclear.

<https://shorturl.at/O1KxT>

【b】 Berdoalah untuk Israel dan Palestin mencapai perjanjian gencatan senjata, dan berdoa untuk orang yang cedera, ketakutan, terluka, dan tertekan.

<https://rb.gy/t3pwb4>

2. Negara

【a】 Syukur kepada Allah atas usaha kerajaan kita untuk memerangi kegiatan penipuan. Doakan rakyat berwaspada terhadap kegiatan penipuan.

<https://shorturl.at/sebQp>

【b】 Doakan kemajuan negara kita dalam pencegahan rasuah dan agar kerajaan melaksanakan undang-undang menentang rasuah dengan berkesan.

<https://shorturl.at/no2t4>

3. Gereja

【a】 Ramai generasi muda telah berhijrah untuk bekerja dan menetap di luar negara. Doa untuk mereka agar terus menjalani kehidupan Kristian yang normal.

【b】 Doakan gereja menumpu perhatian kepada pelaksanaan Amanah Agung, menghargai setiap jiwa manusia dan memimpin mereka untuk menerima Yesus.

4. Keluarga

【a】 Doakan ibu bapa untuk memikul tanggungjawab pengawasan rohani dan membantu anak-anak mereka mengembangkan kehidupan membaca Alkitab dan berdoa.

【b】 Doakan pemuda-pemudi Kristian mempunyai asas iman yang kukuh, mempunyai kesaksian yang baik di sekolah, dan tidak dipengaruhi oleh tabiat buruk.